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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 16 januari 2024  

Aanwezig  : Hendrik-Jan Melissen, Maria van der Sommen, Desiree Dolle,                                                           
Kees Henkelman, Ben van den Reek, Koen Luijsterburg 

                                en Koen van Empel (wijkmanager)                      
                                   
Afwezig  : Peter van Gerven 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
 
Hendrik-Jan opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De te bespreken onderwerpen woorden vastgesteld. 
 

2. Mededelingen vooraf 
 

Er zijn geen En mededelingen. 
 

3. Ingekomen en uitgaande post 
 

Geen opmerkingen 
 

4. De verslagen van 14 november en van 12 december 2023 
 

Beide verslagen worden zonder opmerkingen vastgesteld. 
 

5. Herbenoeming bestuursleden 
 

Volgens rooster van aftreden dient het bestuurslid communicatie per 1 februari 
herbenoemd te worden. Maria geeft aan herbenoembaar te zijn. Het bestuur 
benoemd Maria opnieuw voor een periode van 4 jaar als bestuurslid communicatie 

 
 

6. Evaluatie van de vrijwilligersavond op 13 december 
 
De opkomst was heel goed en de sfeer gemoedelijk. De aanwezige vrijwilligers 
apprecieerden, dat zij in de gecreëerde informele sfeer met elkaar in gesprek 
konden zijn. Dat het bestuur daarbij als gastvrouw en gastheer optrad hielp 
daarbij. Het eindejaarsgeschenk werd op prijs gesteld.  
Uit de gehouden enquête blijkt, dat de vrijwilligers ook in de toekomst een 
eindejaarsgeschenk op prijs stellen en dat daarbij iets eetbaars of drinkbaars een 
goed alternatief is voor een gebruiksartikel. 
Het bestuur concludeert, dat ook in de komende jaren een eindejaarsgeschenk 
aan de vrijwilligers zal worden gegeven.  
 
 

 
7. De organisatie van de openbare bestuursvergadering van 30 januari 2024 
 

De leden van de wijkraad zullen om 19.00 uur aanwezig zijn i.v.m. de inrichting 
van de zaal. 
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De aanvang is 20.00 uur. Binnenlopen vanaf 19.30 uur met koffie. 
 
De flyers worden komend weekend rondgebracht en er komt een herinnering via 
de een nieuwsbrief. 
 
De zaal, de koffie en de gastvrouwen zijn geregeld 
Koen L. zorgt voor de inkoop van de drank en de nootjes. 
Maria heeft de afspraak gemaakt om ’s-middags de beamer te installeren 
Ben zal als voorzitter optreden 
 
De agenda 
Na het welkom stellen de bestuursleden zich met naam en functie voor. Kort wordt 
stilgestaan bij het overlijden van Jan Timmers en Gezien Snijders. 
 
Desiree blikt namens het voltalige bestuur terug op het afgelopen jaar en geeft 
een vooruitblik op de plannen in het komende jaar. Bijzondere aandacht zal dit 
jaar besteed worden aan de activiteiten van de werkgroep communicatie. 
Hendrik-Jan zorgt voor de bijbehorende sheets. Vooraf krijgen de bestuursleden 
hiervan een concept te zien. 
Er is een kort vraag- en antwoord moment. Maria zorgt voor briefjes, waar 
aanwezige wijkbewoners na afloop hun opmerkingen kunnen schrijven. 
 
Indien haalbaar wordt de nieuwe voorzitter gepresenteerd 
 
Vervolgens volgen 2 korte presentaties over het gemeentelijk afvalbeleid en over 
het circulair verwerken van plastic afval. De sprekers zijn bekend. De contacten 
worden onderhouden door Hendrik-Jan en Els 
Desiree zorgt voor een presentje voor de sprekers 
 
Aankondiging van het afscheid van Peter van Gerven als secretaris. Ben zal hem 
hiervoor formeel uitnodigen. Kees verzorgt een afscheidsspeech. 
Indien nodig wordt een nieuwe oproep voor de vacature gedaan. 
 
Afsluiting met een drankje. 
 
 

8. Begroting 2024 
 
De begroting wordt na een korte toelichting van de penningmeester zonder 
verdere inhoudelijke opmerkingen door het bestuur vastgesteld. 
 
Koen van E. meldt, dat er via het wijk- en dorpsbudget een aanvraag van de 
kookgroep BijBomans is binnengekomen. De adviesgroep heeft naar de gemeente 
geadviseerd slechts een gedeelte toe te wijzen. Aangevraagde subsidie voor 
voedsel en drank wordt altijd afgewezen en ook is een deel van aanvraag voor 
schorten afgewezen. Een vergoeding voor bijdragen aan de gebruikskosten voor 
het tennispaviljoen en aan te schaffen artikelen zijn tot een totaalbedrag van  
€ 500,- wel positief geadviseerd en zullen worden toegekend. 
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Ben en Kees geven aan dat de geldstroom door hen nog wordt gecontroleerd ter 
vastlegging. 
 
 

9.   gesprekken met kandidaten voorzitterschap 
 

Hendrik-Jan zal als gastheer optreden 
Het programma ligt vast evenals de inhoud van de gesprekstof. 
Bij beide kandidaten wordt getoetst of zij eventueel ook bereid zijn om (tijdelijk) de 
rol van secretaris op zich te nemen. 
 
Getracht wordt om de sfeer zo informeel mogelijk te houden, een 
kennismakingsgesprek te voeren en het gesprek zo min mogelijk op een 
sollicitatiegesprek te laten lijken. 
 
Het overzicht van de gewenste profielkenmerken van een nieuwe voorzitter wordt 
nog rondgestuurd. 
 
Indien mogelijk zal door de huidige bestuursleden na afloop een preferente 
kandidaat worden aangewezen.  
 
Het streven is om in de openbare wijkraadvergadering van 30 januari de nieuwe 
voorzitter te presenteren. 
 
 

10. Energietransitie 
 

Over een eerdere opzet van het energietransitie project van de gemeente  
‘s-Hertogenbosch is in de werkgroep groen geconcludeerd, dat zij en de wijkraad 
hiermee niet veel konden doen. Het was allemaal nog te vaag. 
 
Inmiddels heeft Frank Vermeulen van de gemeente aangegeven en ook 
aangetoond, dat er flinke stappen gezet zijn om het project te concretiseren. 
Hij zoekt nu wijken/buurten binnen de gemeente die mee willen doen aan een 
aantal pilotprojecten. De werkgroep groen en met name 2 leden binnen de 
werkgroep, hebben aangeven actief aan de pilot te willen deelnemen en binnen de 
wijk meer mensen te willen benaderen om als aparte tijdelijk groep aan de pilot 
mee te doen. 
 
In 2024 worden plannen gemaakt voor verdere verduurzaming van de wijk en 
tevens wordt gekeken in hoeverre de plannen op korte termijn uitvoerbaar zijn. De 
plannen moeten realistisch zijn en waar mogelijk in de wijk uitgerold kunnen 
worden. 
Onduidelijk is de tijdbesteding, die aan de pilot verbonden is. 
De pilots worden begeleid door een extern adviesbureau, dat betaald wordt door 
de gemeente. 
 
Het bestuur is enthousiast over het verhaal en hoopt dat het een succes wordt. Zij 
wil graag op de hoogt gehouden worden vaan de voortgang. De energietransitie 
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wordt gezien als een steeds terugkerend onderwerp in de bestuursvergadering. 
Aan de deelnemers van de pilot wordt waar mogelijk en gewenst steun toegezegd.  
 
 

11. Rondje langs werkgroep velden 
 
Groen 
De werkgroep wil op 19 maart een thema-avond houden met als onderwerp 
lente/biodiversiteit. 
In april staat weer een tuinenroute gepland. 
 
Geconstateerd wordt, dat de gemeente op verschillende plekken aan de slag is 
met groenstroken o.a. in de Roosenveldlaan. 
 
BijBomans 
Over de overdracht van de lokalen door Signum naar de gemeente is niet meer 
bekend. Onduidelijk is wanneer deze plaatsvindt en wanneer verdere gesprekken 
tussen de wijkraad en de gemeente over de voorwaarden van de huur van de 
lokalen worden gehouden. 
Met Kanteel staat een gesprek gepland over de mogelijke gevolgen van de 
huuroverdracht en de staat van onderhoud van de ruimten. 
 

  Infra 
De basisschool is nog niet tevreden over de getroffen verkeersmaatregelen rond 
de school. Koen L. gaat binnenkort hierover in gesprek met de school. 
 
Samen in de wijk 
De laatste weken heeft de werkgroep met succes een aantal activiteiten 
georganiseerd zoals een knutselmiddag voor kinderen en participatie in de actie 
“stuur een lief briefje”. 
Voor 2024 worden er meer plannen gemaakt. 
 
Gemeente 
Koen van E geeft aan, dat hij de sfeer van de vergaderingen soms te scherp en 
onaangenaam vindt. Hij meent, dat bestuursleden elkaar soms te weinig ruimte 
gunnen en dat het allemaal wat gemoedelijker kan. Ook meent hij, dat discussies 
vaak wat al te veel ingaan op details. 
 
De bestuursleden reageren verschillend op de opmerking. Geconcludeerd wordt in 
een volgende vergadering het onderwerp te bespreken. 
 
 
 

12.  Rondvraag en sluiting 
 
De vervanging van de secretaris 
Ben zal in zijn gesprek met Peter aan hem de vraag stellen of hij nog een aantal 
zaken voor de wijkraad wil behartigen. Te denken valt aan werkzaamheden die 
samenhangen met de post en de wekelijkse mail. 
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Verder gaat hij na welke andere werkzaamheden Peter doet en die 
overgedragen moeten worden nu hij stopt. 
 
Extra aandacht vragen de rapportages, die voor 1 april naar de gemeente 
gezonden moeten worden. Dit conform de subsidievoorwaarden. De rapportages 
zijn vooral inhoudelijk van aard. Ben kijkt naar de verslagen van vorig jaar. De 
concept rapportages worden behandeld in de maart vergadering. 
 
Volgende vergadering 
In verband met carnaval en vakanties van verschillende bestuursleden komt de 
februari vergadering te vervallen. 
 
Het stoppen van Hendrik-Jan als bestuurslid 
Hendrik-Jan kondigt aan, dat hij nog voor de zomervakantie stopt als bestuurslid 
van de wijkraad. Hij heeft het te druk met zijn bedrijf en er lopen op dit moment 
ook geen specifieke projecten meer en dan heeft het inhoudelijk ook niet veel zin 
om in de wijkraad te blijven. Hij geeft aan, dat hij bereid is om incidenteel aan 
activiteiten deel te nemen. 
 
Rondvraag 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. Daarna sluit Hendrik-Jan de 
vergadering. 
 

 
Actiepuntenlijst d.d. 16-01-2024 
 

 
 
 
 
 
 
Volgende bestuursvergaderingen 

 
12 maart 2024 
09 april 2024 
14 mei 2024 
11 juni 2024 

Datum Omschrijving Door planning

14-11-2023
voorbereiden organisatie openbare vergadering 30 

januari 2024; zie  verslag 14-11-23
bestuur agenda 12-12-23

9-5-2023 opstellen draaiboek jaaractiviteiten Peter

14-11-2023 invullen vacatures; zie afspraken bestuur agenda 12-12-23

14-11-2023 presentatie aanpassing huisstijl Maria agenda 12-03-24

16-1-2024 rapportages naar gemeente Ben agenda 12-03-24
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9 juli 2024 
13 augustus 2024 
10 september 2024 
8 oktober 2024 
12 november 2024 
10 december 2024 
 
De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend bestemd voor 
de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de geadresseerden is, 
zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, verboden. De Stichting Wijkraad 
Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een 
gezonden (e-mail) bericht, noch voor de ontvangst hiervan.  

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 


